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Након церемоније свечаног дочека испред 
Палате „Србија“, председник Србије Алексан-
дар Вучић разговарао је са председницом Грч-
ке Катерином Сакеларопулу, а затим је уследио 
пленарни састанак делегација Србије и Грчке. 
Констатовано је да две државе имају више од 
пријатељских односа, да се наши народи од-

лично разумеју, а да државне структуре само 
прате оно што наши људи међусобно осећају. 
Председник Вучић истакао је да морамо да са-
чувамо мир и стабилност ради бржег економ-
ског развоја, а председница Сакеларопулу на-
гласила је да став Грчке везан за Косово остаје 
непромењен.

Гости Београда били су мађарски премијер Виктор Ор-
бан и мађарски министар спољних послова Петер Сијарто, 
који су разговарали са председником Србије Александ-
ром Вучићем о будућој сарадњи две државе. Мађарска је 
тренутно пети трговински партнер Србије, а била је три-
наести, што говори о њиховим великим улагањима у на-
шој земљи. Такође, захваљујући складиштењу нашег гаса 
у мађарским складиштима, имали смо велику енергетску 
сигурност ове зиме.

„Односи Србије и Мађарске су на највишем 
историјском нивоу. Ово је једна од 
фантастичних ствари за које су заслужни 
грађани Србије, и Срби и Мађари. У мају ће 
бити одржан самит на највишем нивоу, 
у Београду или у Новом Саду, 
и направићемо нови орган у нашој 
сарадњи - Стратешки савет. Можемо више 
да сарађујемо по питању безбедности, 
борбе против тероризма, али и унутар 
наше војске и полиције и у војно-техничком 
смислу”.

беогрАд

беогрАд

у мАју сАмит ПоВодом 
формирАњА стрАтешког сАВетА 

сА мАђАрском

срПски и грчки нАрод 
се одлично рАзумеју

„Србија и Грчка потврдили су приврженост Повељи УН, за нас је веома 
важно поштовање међународног јавног права. Захвалио сам се 
на подршци нашем територијалном интегритету, као и подршци Србији 
на европском путу. Разговарали смо о очувању мира и стабилности 
у региону, привлачењу грчких туриста, али и инвеститора у Србију, као 
и даљем инфраструктурном и енергетском повезивању са Грчком”.

АлекСАНдАР ВУчић и ВиктОР ОРБАН

кАтеРиНА САкелАРОПОлУ и АлекСАНдАР ВУчић



ЕКОНОМИЈА

доХА

беогрАд

оХрид
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Током прве радне посете Катару, 
председник Србије Александар Ву-
чић имао је билатерални састанак 
са емиром државе Катар, шеиком 
Тамим бин Хамадом Ал Танијем. У 
Дохи је учествовао и на 5. конфе-
ренцији, коју организују Уједињене 
нације, а чији је домаћин био емир 
Катара, у оквиру које је имао низ 
важних састанака са представници-
ма Малдива, Бангладеша, Палести-
не, Словеније, Пољске...

„катар је заинтересован за сарадњу у многим областима и 
састанак са шеиком изузетно је значајан за Србију. Разговарали смо 
о његовој скорој посети Србији, али и о економији, снабдевању храном, 
енергетици, инвестицијама. Првог човека катара замолио сам да размотри 
могућност да постану стратешки партнер „ер Србије“. Веома важно било 
је и присуство Србије на 5. конференцији коју организују УН, не само због 
тема, већ и због важних сусрета са представницима бројних земаља”.

кАтАр ВеомА зАинтересоВАн зА сАрАдњу сА србијом

одмАХ формирАти зАједницу 
срПскиХ оПштинА

У оквиру нове рунде дијалога између Београда и Приштине на нај-
вишем политичком нивоу, председник Србије Александар Вучић и 
тзв. косовски премијер Аљбин Курти одвојено су разговарали са ев-
ропским посредницима, које је предводио шеф европске дипломатије 
Жозеп Борељ, а касније су одржали и трилателарни састанак који је 
завршен након седам сати.

„Верујeм да ће приштинска страна испунити одмах 
формирање Заједнице српских општина, ако 
ми будемо желели да истрајемо на еУ путу, 
наш напредак биће цењен и по томе колико смо 
спремни да имплементирамо договорено. Могу да 
кажем да имам зрно задовољства, имали 
смо пристојан и конструктиван разговор. 
Наш посао је да кроз наша неслагања, нађемо 
пут до боље будућности за српски 
и албански народ”.САСтАНАк СА шеикОМ тАМиМ БиН ХАМАдОМ Ал тАНијеМ

МиРОСлАВ лАјчАк, ЖОЗеП БОРељ и АлекСАНдАР ВУчић

Председник Србије Александар Вучић састао се са председником 
Владе Северне Македоније Димитром Ковачевским, а двојица званичника 
истакла су да су односи двеју држава најбољи у савременој историји, те да 
више нема отворених питања и да је партнерство двеју држава пример за 
регион. Такође, истакли су да ће три документа, која се потписују током 
посете Ковачевског Београду, додатно оснажити сарадњу.

односи србије и сеВерне мАкедоније 
Пример зА регион

„У Србији и Северној 
Македонији постоји чврста 
политичка воља за даље јачање 
сарадње, имаћемо нове кораке 
у области трговине, туризма, 
културе и спорта. Србија је 
опредељена да у односима 
у региону промовише 
позитивну агенду, 
оријентисану ка будућности, 
што се види и кроз активну 
улогу у иницијативи 
Отворени Балкан”.

кОВАчеВСки и ВУчић
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беогрАд

сомбор

„За нас је италија искрени пријатељ, на њу смо увек могли да 
рачунамо и на нашем европском путу. италија никада није била 
међу земљама које су вршиле притиске на Србију, већ је била ту да 
помогне и одшкрине врата неком договору, а не сукобима или 
проблемима. Молим италијанске компаније да дођу, нудимо 
сигуран амбијент за улагања, десет година нисмо мењали порезе, 
наша валута је чврста, јавни дуг 52 одсто у односу на БдП. ита-
лијански предузетници су више него добродошли у нашу земљу”.

ПозиВАм итАлијАнске комПАније 
дА дођу у србију

АНтОНиО тАјАНи и АлекСАНдАР ВУчић

У Палати Србија, у оквиру званичне посете италијанске државно-привредне 
делегације Србији, организован је Форум за пословну и научну сарадњу Србије и 
Италије, у присуству председника Србије Александра Вучића и потпредседника 
Савета министара и министра спољних послова Италије Антонија Тајанија. Том 
приликом, Србија и Италија потписале су 11 докумената о сарадњи.

Председник Србије Александар Вучић присуствовао 
је централној манифестацији поводом обележавања 24 
године од НАТО агресије на Србију. Обележавању Дана 
сећања, на Тргу Светог Ђорђа у Сомбору, поред бројних 

грађана, присуствовали су и патријарх Порфирије, 
председник Републике Српске Милорад Додик, 
посланици Скупштине Србије, министри у Влади Србије 
и Републике Српске.

центрАлнА мАнифестАцијА обележАВАњА 24 године од нАто Агресије нА србију

„ломили сте нас, рушили, убијали децу. Нисте нас убили, живеће овај 
народ и живеће ова земља, Србија, нећете је срушити нити сломити. Пре 
само 12 година нисмо смели један венац да положимо, нисмо смели да 
кажемо да је ово агресија, а сада смо почели да подижемо нашу државу 
и почели смо да избијамо на врх. Наша земља је почела да се сећа, наша 
заједничка идеја је да обележавамо страдања на кошарама, у јасеновцу. 
Не дамо Србију и никад је нећемо дати”.

жиВеће оВАј нАрод и оВА земљА, 
нећете је срушити!
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Милош Вучевић, 
п о т п р е д с е д н и к 
Главног одбора 

СНС и министар одбране, 
објашњава идеју председ-
ника Вучића о формирању 
надстраначког покрета за 
очување Србије као савез за 
очување српских интереса и 
окупљање људи који не јуре 
јефтине политичке поене, 
већ имају високу одговор-
ност за своју земљу и њену 
будућност.

- Идеја је да се обједине 
политичке снаге и странке 
које желе да Србија остане 
самостална, суверена и сло-
бодна држава, која гледа 
искључиво своје интересе и 
нема газде ни на једној стра-
ни света, већ чврсто седи 
на својој столици и држи се 
своје политике. Када је у пи-
тању решавање најважнијих 
националних питања, важно 
је да се постигне висок сте-
пен националног јединства 
и, према мом мишљењу, 
таква идеја и потез пред-
седника Вучића били су 
неопходни. Подсећам да је 
председник још прошле го-
дине најавио да нас очекује 
озбиљан рад на покретању 
државотворног великог пок-
рета за опстанак и напредак 
Србије. Народни покрет је у 

настајању, и у њему ће бити 
места за политичаре, инте-
лектуалце, али и раднике и 
сељаке, за све којима је ва-
жна судбина отаџбине.

како су ову идеју доче-
кали људи у снс-у?
- Председник Вучић има 

велику подршку у Српској 
напредној странци, а верујем 
да ће добити и огромну 
подршку народа, јер је зато 
и кренуо широм Србије, да 
разговара са људима, да им 
објашњава наше позиције, 
какав нам је маневарски 
простор, како да одговоримо 
на изазове, како да сачувамо 
државне интересе. Председ-
ник Вучић ништа не крије од 
свог народа.

Председник Вучић по 
ко зна који пут обилази 
србију и разговара са на-
родом, што је и задатак и 
обавеза председника др-
жаве. зашто и овај његов 
потез наилази на нападе 
противника?
- Лепо сте рекли - бити са 

својим народом је обавеза 
председника државе. Нажа-
лост, није увек било тако. 
Ти који су се за време своје 
власти одродили од народа 
и сродили са фотељама и 

функцијама, сада Алексан-
дра Вучића нападају зато 
што ради оно што му је дуж-
ност. То је јадно и лицемер-
но. И још да додам - за раз-
лику од председника Вучића, 
они и не смеју да изађу међу 
народ, не смеју да погледају 
у очи људе које су годинама 
крали, остављали без посла, 
затварали им фабрике … То 
су исти они који су пустили 
из затвора Аљбина Куртија, 
који су ћутали и крили се 
2004. године док су нам шип-
тари палили цркве и куће, и 
протеривали народ са КиМ, а 
ћутали су и 2008. године на 
проглашење независности 
те лажне државе. Говорим 
о истим политичким штето-
чинама које су успеле да из-
месте преговоре из Савета 
безбедности УН, које су нас 
„угробариле“ својом дипло-
матијом, и учиниле да Србија 
изгуби све битке док су их 
они водили. И шта год данас 
рекли, то не вреди ништа, јер 
свака њихова реч не вреди 
ништа. Она је еквивалент 
једне мрачне и штеточинске 
квази демократске политике, 
у коју се Србија никада више 
неће вратити!  

да ли очекујете да ће 
ускоро бити формира-

на заједница српских 
општина?
- Сигуран сам у то да пред-

седник Вучић ни за јоту неће 
одступити од онога што је 
народу обећао. Заједница 
српских општина је први 
услов за европски предлог, и 
у Охриду је наглашено да се 
она мора спровести у складу 
са претходним споразумима 
из дијалога, а не помињу се 
ни Уставни суд, ни устав та-
козване државе Косово, на 
чему је Курти до сада инсис-
тирао. Десет година је траја-
ла опструкција Приштине, 
уз прећутну подршку неких 
западних сила. Десет годи-
на председник Вучић није 
одустајао од захтева да се 
формира ЗСО. Десет година 
је председник Вучић био из-
ложен константним притис-
цима и претњама, али није 
одустао. И сада, у Охриду, 
представници међународне 
заједнице „ломили“ су га 
више од 12 сати, али нису 
успели да га сломе. Питање 
ЗСО је постало приоритетно, 
и врло прецизно се ослања 
на оно што је раније догово-
рено, на споразуме из 2013. и 
2015. године. Заједница срп-
ских општина је важна за оп-
станак, као институционални 
оквир, свуда где живе Срби, 

и јужно и северно од 
Ибра.  

како оцењујете 
безбедносну си-
туацију у нашој 
земљи?
- Безбедносна ситу-

ација у Србији је ста-
билна, али се у свету 
компликују односи и 
иду у правцу даље ес-
калације сукоба. Некада 
се говорило о хладном 
рату, данас смо на иви-
ци сукоба великих сила. 
Зато ће у наредном пе-
риоду притисци бити 
још јачи и све компли-
кованији геополитички 
односи. Ту треба имати 
у виду и друге изазове 
који су пред нама, а тичу 
се ситуације на Косову и 
Метохији, где је безбед-
носна ситуација сложе-
на и врло тешка, затим 
присуство илегалних 
миграната, и друге пре-
тње по стање јавног 
реда и мира и безбед-
ности у Србији.

са каквим сте се 
задацима суочили 
када сте дошли на 
чело министарства 
одбране?
- Модернизација и 

снажење наше војске 
последњих година је 
заиста на светском ни-
воу, и мој приоритетни 
задатак је био да се на-
стави тај континуитет, 
уз повећање стандарда 
припадника војске. Тако 
су од 1. јануара плате 
припадницима Војске 
Србије повећане за 25 
одсто, док су повећање 
од 12, 5 одсто добили 
запослени у Министар-
ству одбране који нису 
директно укључени у 
функционирање војс-
ке. Важно је да грађани 
знају да је Србија толи-
ко финансијски јака да 

може да улаже у своје 
снаге одбране, јер када 
имате модерну и снажну 
војску, онда сте сигурни 
да ће то одвратити сва-
ког потенцијалног агре-
сора на вашу земљу.

како оцењујете 
опремљеност и по-
пуњеност Војске ср-
бије?
- Када желите мир, 

највише улажете у војс-
ку, јер она служи да се 
одбраните од агресора. 
Погледајте само са как-
вом се пажњом у реги-
ону прати какво наору-
жање набављамо, чак 
се и „преписује“ од нас. 
Примамо укупно 5000 
припадника специјалних 
јединица и набављамо 
најсавременију опрему 
за њих. Невероватно је 
интересовање за кон-
курсе и број пријавље-
них расте сваког дана. 
Укупно ће бити при-
мљено до 5000 младих 
људи у специјалне је-
динице као што су 72. 
специјална бригада, 63. 
падобранска, јединица 
Кобре, извиђачке једи-
нице у оквиру батаљона 
Копнене војске... Ос-
новна плата биће већа 
од 200.000 динара, а 
са додатним радом и 
дежурствима моћи ће 
да иде и до 300.000 
динара. Држава је омо-
гућила и то да се по по-
влашћеним условима 
трајно решава стамбено 
питање припадника сна-
га безбедности. Знате, 
није било лако надок-
надити заостатак, након 
деценија неулагања и 
уништавања наше војс-
ке, али данас са поносом 
кажемо да је Војска Ср-
бије снажна и модерна, 
и да грађани Србије могу 
мирно да спавају јер има 
ко да их чува и брани.

некАдА није било ни чизАмА, сАдА ПрАВимо 
нАјмодерније нАоружАње

милош ВучеВић, 
потпредседник Главног одбора СНС 

и министар одбране
ВојскА србије снАжнА и модернА, 
грАђАни могу мирно дА сПАВАју

због чега тако често имамо нападе 
на нашу наменску индустрију?
- Радујем се када чујем како се неки 

нервирају што је Војска Србије све 
снажнија, и што наша наменска ин-
дустрија постиже све боље резултате. 
Комплекси су чудо. Зато смо и напада-
ни, од стране оних који су знали само 
да топе тенкове и војну опрему и про-
дају их будзашто, и још су се хвалили 
тиме. То је била политика оних који су 
испоручивали српске војнике и генера-
ле „као у џаковима“. Где су њима биле 
„Норе“, „Милоши“, „Лазари“ ..? Где им 
је била наменска индустрија? Ниче-

га није било, ни буџета, ни оружја, ни 
војних чизама. И то је срамота по којој 
ће бити упамћени. Данас у буџету Ми-
нистарства одбране и Војске Србије 
имамо више од 160 милиона динара, 
што је два одсто БДП-а. Предвиђена 
су средства за даље опремање војске и 
улагања у наменску индустрију и нашу 
памет. Војска ће се усредсредити више 
на беспилотне летелице и дронове до-
маће производње, уз додатно јачање 
специјалних јединица. Припремљен је 
план од 370 милиона евра ванбуџет-
ских средстава за наменску индустрију. 
Од тога 100 милиона биће усмерено за 

опремање фабрика новим машинама 
и технологијама, како би се подигла 
њихова конкурентност на светском 
тржишту. Председник Србије, као вр-
ховни командант, рекао је да 20 одсто 
производње наменске индустрије мора 
да иде у Војску Србије, а остатак може 
комерцијално да се продаје. Сада ћемо 
270 милиона евра определити за купо-
вину новог и модернизацију постојећег 
наоружања и војне опреме које произ-
води наша наменска индустрија. Тиме 
економски „подижемо“ читаве општи-
не, јер више од 45.000 људи ради  за 
ове фабрике.
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„На мој предлог, требало би да Влада Србије донесе одлуку да се додатно 
подстакне развој Пчињског, топличког и јабланичког округа. да ми, као 
држава, плаћамо више, али и да инвеститорима дајемо веће субвенције ако 
долазе у ова три округа. Помоћи ћемо и око путне инфраструктуре, биће 
удесетостручена улагања у градњу локалних путева, како би села добила, 
не закрпе, већ модеран асфалт. Морамо да сачувамо југ Србије 
и нашег домаћина на југу Србије”.

„Сремски округ један од најразвијенијих, али плате још не прате степен 
развијености и високу стопу запослености. држава ће наставити да улаже у 
овај део земље. У претходних годину дана успели смо да сачувамо виталне 
државне и националне интересе и омогућили да држава напредује. извући 
ћемо Србију на паметан начин и поносићемо се оваквим компанијама и у 
будућности, јер и њихов успех - је увек успех Србије”.

с р б и ј А  с А њ А  и  с н о В е  о с т В А р у ј еобилАзАк Пчињског округА обилАзАк сремског округА

морАмо дА сАчуВАмо југ србије 
и нАшег домАћинА нА југу

У склопу обиласка 
Пчињског округа, пред-
седник Александар Вучић 
обратио се грађанима на 
великом скупу у Спорт-

ској хали у Врању. Посе-
тио је, затим, Бујановац 
где је обишао радове на 
реконструкцији зграде 
Основне школе „Бранко 

Радичевић“. У Трговишту 
је обишао нову Ватро-
гасну станицу, а у Боси-
леграду радове на рекон-
струкцији објекта Предш-

колске установе „Дечија 
радост“. Такође, најавио 
је и изградњу колектора 
отпадних вода на Власин-
ском језеру.

нАПредујемо Великом брзином

Председник Србије 
Александар Вучић оби-
шао је Сремски округ, где 
је у доњем Товарнику 
разговарао са представ-
ницима ловачког удру-

жења „доњи Товарник“ и 
удружења жена „Сунчев 
цвет“. у  Старој Пазови 
обишао је производни по-
гон компаније „Стамевски 
- Мој слаткиш“, а у Инђији 

погон компаније „Пластик 
Гогић“. Такође, у руми је 
посетио нови објекат Пу 
„Полетарац“, а у шиду је 
обишао пољопривредно 
газдинство породице Ко-

сијер. Обилазак је завр-
шио обраћањем грађани-
ма у центру Сремске Мит-
ровице, где се на великом 
митингу окупило више од 
10.000 људи.

детАљ СА МитиНГА У СРеМСкОј МитРОВици, НА кОјеМ Се ОкУПилО НекОликО деСетиНА ХиљАдА љУди
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Завод за здравстве-
ну заштиту радника 
„Железнице Србије“ 

прославио је 140 годи-
на постојања и рада. Ова 
здравствена установа ве-
зана је за почетке желез-
нице у Србији и основана 
је скоро у исто време када 
је изграђена пруга Београд 
- Ниш и када је отворена 
Главна железничка станица 
у Београду, односно кад се 
омасовила професија же-
лезничара и када се указала 
потреба за њиховим здрав-
ственим збрињавањем.

Данас је Завод модерна 
и савремено опремље-
на здравствена установа 
примарног карактера која 
се брине о здрављу више 
од 100.000 људи широм 
Србије, кроз 25 амбулан-
ти у 16 градова. Њихови 
лекари годишње ураде 
око 30.000 систематских 
прегледа запослених у ус-
тановама и предузећима, 
а Завод је посебно познат 
по бесплатним превен-
тивним прегледима, којих 
обави више од 2.000 го-
дишње.

„За овакве резулта-
те заслужан је наш тим, 
који чини око 650 за-
послених. Свакодневно 
примамо нове пацијенте, 
и оне који нису радни-
ци „Железница“, а који 
се определе да бригу о 
свом здрављу препусте 
нашем тиму стручња-
ка. Савремени апарати 
и едукован кадар омо-
гућавају брзо и прециз-
но постављање дијаг-
нозе и гарантују добро 
здравље и сачуване жи-
воте“, поручио је прим. 

др Владо Батножић, ди-
ректор Завода.

На свечаности се чуло и 
да је, поред уобичајених 
здравствених услуга које 
пружа радницима на Же-
лезници и осталим грађа-
нима, Завод дао посебан 
допринос и током панде-
мије вируса Ковид - 19, 
када су лекари, сестре и 
техничари били ангажова-
ни у привременим болни-
цима у Арени и на Сајму, 
а сви запослени били на 
првој линији одбране у ам-
булантама широм земље.

обележено 
140 годинА 

железничког 
здрАВстВА у србији

„У складу са статутом СНС, сазваћу Скупштину странке за 
27. мај, на којој ће се бирати сви страначки органи. Потребне 
су нам снаге свих добрих и важних људи у тешком периоду. 
Морамо и неке нове људе да видимо на српској политичкој 
сцени, долази време за подмлађивање. По први пут на 
седници ГО предочићу нешто што би могла да буде и одлука 
Скупштине странке. Реч је о оснивању Покрета, стратешкој 
и суштинској одлуци, пошто ћемо бити у условима када је 
земља под великим спољним и унутрашњим притисцима”.

седницА ПредседништВА и глАВног одборА снс

СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ

скуПштинА стрАнке 27. мАјА, 
бирАћемо сВе стрАнАчке оргАне

Председник Извршног 
одбора Српске напред-

не странке Дарко Глишић 
обавестио је јавност да су 
Српској напредној странци 
приступили нови чланови. 
Почетком марта, четири 
члана ПОКС-а приступила 
су напредњацима - потпред-
седник ПОКС-а и председ-
ник ОО Зубин Поток Мир-
ко Глибо, члан ГО ПОКС-а 
и повереник за Палилулу 
Драгослав Анастасијевић, 
повереник за Врачар Вла-
димир Голубовић, члан ГО и 

повереник за Земун Предраг 
Милошевић. Крајем мар-
та, СНС-у приступили су и 
Весна Савовић, посланик у 

Скупштини Србије са листе 
„Бошко Обрадовић Двери 
ПОКС - Патриотски блок“, 
Драган Ђорђевић, члан 

Председништва ПОКС-а, и 
пет повереника који су во-
дили пет општинских одбо-
ра у Нишу.

функционери Покс-а прешли у снс

Српска напредна странка одржала је седнице Председништва и Главног одбора, 
на којима се члановима обратио председник странке Александар Вучић и упознао их 
са плановима за будући рад.

МиНиСтАР ГОРАН ВеСић и диРектОР ЗАВОдА ПРиМ. дР ВлАдО БАтНОЖић
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ДРЖАВНА УПРАВА

АлАрмАнтно стАње 
у инсПекцијским службАмА

ИНФРАСТРУКТУРА

Воз између беогрАдА и бечА

Србија са Европ-
ском комисијом раз-
говара о интерсити 
возу између Бео-
града и Беча, рекао 
је министар Горан 
Весић на Форуму за 
пословну и научну 
сарадњу Србије и 
Италије, и додао да 
је разговарао о томе 
да се Италија укључи 
у овај пројекат. „До 
границе са Хрватском ради-

ли бисмо 90 киломе-
тара, то сада пројек-
тујемо и до средине 
године имаћемо 
пројекат и чим до-
бијемо новац рас-
писаћемо тендер“, 
навео је Весић, и 
подсетио је да је за-
вршена брза пруга од 
Београда до Новог 
Сада, и да ће до краја 
следеће године бити 

повезана са Будимпештом.

КУЛТУРА

чАчАк - нАционАлнА 
ПрестоницА културе

Ц е р е м о н и ј о м 
и мултимедијал-
ним спектаклом на 
Централном град-
ском тргу „Све боје 
слободе“, Чачак је 
званично постао 
прва Национална 
престоница култу-
ре за 2023. годину. 
Министарка Маја 
Гојковић рекла је да се 
тим догађајем исписују 

нове странице ис-
торије града, Мо-
равичког округа 
и читаве српске 
културе. „Поред 
савремених обли-
ка стваралаштва, 
бројни садржаји 
представиће бо-
гатство и разно-
врсност традиције 

овог краја“, рекла је Гојко-
вић.

Стање у инспек-
цијским службама у 
Србији је алармант-
но, због чега ће се 
ускоро мењати За-
кон о инспекцијском 
надзору, изјавио је 
министар Алексан-
дар Мартиновић. 
Просечна старост 
инспектора у Србији, 
како је нагласио, је 

59 година, а ове го-
дине биће пензио-
нисано више од 160 
републичких ин-
спектора. Мартино-
вић је подсетио и да 
инспектори имају 
важну улогу наро-
чито у сузбијању 
сиве економије, 
али и у здравству и 
пољопривреди.

ФИНАНСИЈЕ

грАдњА индустријског 
ПАркА

Отварање Кине 
после ковид кризе 
актуелизовало је 
пројекат изградње 
индустријског парка 
у Борчи. Министар 
Синиша Мали наја-
вио је почетак из-
градње инфраструк-
туре неопходне за 
индустријски парк 
надомак Пупиновог 

моста, у коме би 
требало да буде от-
ворено око 20.000 
радних места. Мали 
је имао састанак са 
п р е д с т а в н и ц и м а 
кинеске компаније 
ЦРБЦ, која ће гра-
дити овај парк, а 
позиви инвестито-
рима већ су упуће-
ни.

ПОЛИЦИЈА

срби у итАлији мењАју ВозАчке 
дозВоле без додАтниХ исПитА
Министар Бра-

тислав Гашић и ам-
басадор Италије 
Лука Гори потпи-
сали су Споразум 
о узајамном при-
знавању и замени 
возачких дозвола 
између Владе Ср-
бије и Владе Ита-
лије. Споразум је 
потписан у оквиру 
Форума за пословну и на-

учну сарадњу Ср-
бије и Италије и од 
изузетног је значаја 
за велики број срп-
ских држављана 
који живе и раде у 
Италији, а којима је 
поседовање важеће 
возачке дозволе 
неопходно за оба-
вљање свакоднев-
них животних и по-

словних активности.

стАбилАн сектор осигурАњА

ЕКОЛОГИЈА убрзАти Проширење деПоније 
у ВрАњу

Министарка Ирена Вујовић 
апеловала је на све представ-
нике локалних самоуправа у 
Пчињском округу да одговорно 
и убрзано раде на свим кораци-

ма у фази припреме, како би ре-
гионални Центар за управљање 
чврстим отпадом у Врању био 
што пре изграђен, а све депо-
није саниране. На захтев Ми-

нистарства заштите животне 
средине, раније је у Београду 
одржан састанак због реша-
вања несанитарних депонија и 
градње регионалног Центра.

Сектор осигурања у Србији у 
протеклој години, и у гло-

бално отежаним условима по-
словања, задржао је стабилност, 
добро је капитализован и ликви-
дан. За прва три тромесечја 2022. 
године забележена је укупна пре-
мија 99,4 милијарде динара, што 
је повећање од 12,2 одсто у одно-
су на исти период 2021. Друштва 
за осигурање обезбедила су сред-
ства за извршење обавеза по ос-
нову закључених уговора о осигу-
рању (234,3 милијарде динара) и 
очувала су вредност инвестицио-
ног портфолија.

имАмо нАјВећи рАст ит услугА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

270 милионА зА удружењА 
особА сА инВАлидитетом

Министар Нико-
ла Селаковић изја-
вио је ове године 
износ средстава за 
удружења особа 
са инвалидитетом 
повећан у односу 
на 2021. и 2022. 
годину за 20 мили-
она динара, тако 
да ће бити до-
дељено 270 мили-

она динара. При-
ликом потписи-
вања уговора о фи-
нансирању Савеза 
удружења особа 
са инвалидитетом, 
рекао је да у Ср-
бији има више од 
520 удружења која 
окупљају 1 27.528 
чланова са инвали-
дитетом.

ОДБРАНА

шумАн форум 
о безбедности

Министар Милош 
Вучевић учесто-
вао је у Бриселу на 
првом Шуман фо-
руму, посвећеном 
партнерствима у 
области безбед-
ности и одбране, 
на позив високог 
представника ЕУ за 
спољну политику и 
безбедност Жозе-
па Бореља. Форум је оку-

пио 27 министара 
одбране Европске 
уније и 45 других 
земаља. Вучевић је 
учествовао у више 
сесија на којима су 
разматрана питања 
у вези са безбед-
носном ситуацијом 
у свету, најновијим 
претњама и изазо-
вима, и њиховим 

последицама.

ТРГОВИНА

сАрАдњом држАВе и ПриВАтникА 
до боље зАштите ПотрошАчА

„Ангажовање при-
вреде и успоста-
вљање партнерског 
односа са приват-
ним сектором јасан 
су показатељ да је 
Министарство тр-
говине, заједно са 
п р е д с т а в н и ц и м а 
привреде који су 
учествовали у изра-
ди Закона о заштити 

потрошача, пос-
већено успоста-
вљању модерног и 
ефикасног систе-
ма“, изјавио је ми-
нистар Томислав 
Момировић на 
Лидл панел диску-
сији „Права потро-
шача - докле смо 
стигли и чему стре-
мимо“.

Председница Владе 
Ана Брнабић рекла 

је да је Србија држава са 
највећим растом ИТ ус-
луга у Европи, са стопом 
раста од 112 одсто од 
2017. до 2022. године. 
Брнабићева је то изја-
вила на обележавању 
две године Института 
за вештачку интели-
генцију Србије у Науч-

нотехнолошком парку 
у Новом Саду, и нагла-
сила да су већу стопу 
раста извоза ИТ услуга 
оствариле једино Ирска 
и Литванија. Додала је и 
да је извоз ових услуга 
достигао 2,7 милијарди 
евра, а да је годишња 
стопа раста за 45 одсто 
већа од свих држава Ев-
ропске уније.
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Ја не вичем „јуриш”, а надам се 
да никад нећу морати да кажем 

„за мном, јунаци”!



ВЕСТИ
18 |  СНС ИНФОРМАТОР 115/2023 СНС ИНФОРМАТОР 115/2023  |  19

ИНТЕрВЈу

Сваки напад на пред-
седника Вучића 
доживљавам као 

напад и на мене лично, 
самим тим свако ко га 
нападне може очекивати 
жесток одговор и од мене, 
каже за „СНС Информа-
тор“ Милица Николић, на-
родна посланица и члани-
ца Председништва СНС.

- Грађани Србије су на 
својој кожи осетили го-
дине пљачкашких при-
ватизација, парчања др-
жаве, трговине српским 
интересима и урушавања 
земље. Људи који су за-
служни за такво посрнуће 
Србије, данас нападају 
председника Вучића. Не 
постоји гнуснија увреда 
и одвратнија лаж од оних 
које су они употреби-
ли нападајући га, јер не 
могу да му опросте што 
је спасао и опоравио Ср-
бију. И што чува државне 
и националне интересе, 
не дајући им да Србију, 
као хијене, поново растр-
гну. Дно су дотакли када 
су нападе усмерили на 
породицу председника 
Вучића. И нема чиме се 
нису служили, шта нису 
измислили и какву пре-
тњу нису избацили, ра-
чунајући да ће председ-
ника Вучића сломити на 
тај начин. То, заправо, и 
нису политички напади, 
него напади монструма 
који не бирају начин да се 
поново дочепају  власти, 
без воље народа, како би 
могли да наставе са пљач-
кањем, где су стали 2012. 
Године. Према томе, так-
ви монструми не заслу-
жују тепање, и од мене 
тепање неће добити, већ 
веома оштар одговор.

како коментарише-
те то што председ-
ника Вучића опози-
ција стално напада 
да је нешто „издао“, а 
чињеница је коју свако 
види да није ништа ни 
потписао, већ да само 
разговара?
- Народ каже да је 

важније ко је нешто рекао 
од тога шта је рекао. И 
када погледате ко напада 
председника Вучића, све 
вам буде јасно. Они који 
су ослободили 1800 ал-
банских терориста, који 
су окренули главу и доз-
волили погром нашег на-
рода 2004. и спаљивање 
историјског, верског и 
културног наслеђа, који 
су српске генерале испо-
ручивали Хашком три-
буналу, који су срамним 
саопштењем реаговали на 
једнострано проглашење 
независности лажне др-
жаве, бежећи у Румунију, 
а претходно молећи Алба-
нце да се одложи прогла-
шење док не прођу избо-
ри, они којима су се Алба-
нци на насловним страна-
ма захваљивали, они који 
су још 2005. говорили 
како је КиМ наводно неза-
висно.... Њих идеологија 
не занима, између њих 
разлике не постоје, једини 
циљ им је долазак на власт 
и рушење Србије, а једина 
препрека председник Ву-
чић. И зато га нападају. 
Видели сте шта су спрем-
ни да ураде и да измис-
ле. И увек, када је Србији 
најтеже, они додају гас. 
Шта је за њих  председник 
„издао“? То што је успео 
питање КиМ да врати за 
преговарачки сто, што је 
сачувао наш народ и није 

милицА николић, 
народна посланица реч ПредседникА ВучићА знАчи Више 

од сВиХ зАклетВи оПозиције
дозволио да се деси нови 
погром, што инсистира 
на испуњењу потписаних 
обавеза, пре свега ЗСО, 
што улаже надљудске на-
поре да сачува мир и што 
је једини гарант опстанка 
и останка српског наро-
да на КиМ, или што зах-
ваљујући њему имамо 28 
отпризнања независности 
лажне државе?! Ако је то 
„издаја“, шта је онда оно 
што су они радили? По-
новио им је безброј пута 
да неће признати неза-
висност лажне државе и 
да нема лажне државе у 
УН. Као што им је безброј 
пута рекао да није ништа 
потписао ни прихватио, 
ни у Бриселу, ни на Охри-
ду. Ко бар мало прати рад 
председника Вучића и ко 
га бар мало зна, зна да је 
тако. Зато што његова реч 
значи више од свих њи-
хових потписа, заклетви 
и гаранција. И зато што 
увек народу говори исти-
ну.

један део опозиције 
напада председника 
Вучића зато што није 
увео санкције русији, 
десни део опозиције 
зато што разговара о 
косову и метохији. 
како оцењујете курс 
који је заузео и поли-
тику коју води?
- И једни и други пока-

зују неодговорност или 
што би председник Вучић 
рекао „неподношљиву 
лакоћу неодговорности“. 
Само отежавају Србији, па 
поред оних споља, додају 
јој унутрашње притиске. 
Наравно, као и увек, под 
менторством странаца. 
Говорили су да ће Вучић 

увести санкције дан по-
сле избора. Није их увео 
ни после годину дана, а 
лажови се нису извини-
ли. Али зато, они који су 
у кампањи говорили да 
Русији не треба уводити 
санкције, први дан после 
избора су окренули пло-
чу и тиме показали, сви 
заједно, да их баш брига 
за државу, а да ће уради-
ти све за политички поен. 
Сигурна сам да је, далеко 
било, било ко од њих во-
дио државу уместо пред-
седника Вучића, да би то 
била апсолутна катастро-
фа. Политика коју води 
наша земља јесте поли-
тика мира и стабилности. 
Морамо, како знамо и 
умемо, да наставимо у 
том правцу. Србија једина 
у Европи није увела санк-
ције Русији, али је осуди-
ла напад на територијал-
ни интегритет Украјине. А 
што се тиче оних који на-
падају зашто се разговара 
о Косову и Метохији, први 
би побегли главом без об-
зира, пошто неки од њих 
имају француски пасош, 
када се не би разговарало, 
јер је онда потпуно јасно 
шта би било. Политика 
коју водимо доноси мир, 
економску стабилност, за-
држава инвестиције. До-
ласком СНС и председни-
ка Вучића, изградили смо 
бројне ауто-путеве, пруге, 
болнице, школе, вртиће. 
Отварали нова радна мес-
та, повећали плате и пен-
зије и унапредили живот-
ни стандард. Овим путем 
морамо да наставимо и да 
постижемо још више.

како оцењујете ат-
мосферу у парламен-

ту, а посебно недавни 
напад на председника 
Вучића?
- Седница на којој је био 

председник Вучић, када 
је опозиција хтела да га 
линчује, била је посвећена 
Косову и Метохији. Он је 
једини председник који је 
икада учествовао у распра-
ви у парламенту. А њему је 
то био четврти пут, и сва-
ки пут је више од двадесет 
сати седео и одговарао на 
питања посланика. И баш 
та седница је показала све. 
На једној страни човека 
који неуморно одговара 
на све њихове бесмислице 
и лажи, који се бори да из 
Народне скупштине по-
шаљемо поруку јединства 
око најважнијег нацио-
налног питања, а са друге 
стране људе који су доне-
ли транспаренте и крпе, и 
кренули у физички напад 
на председника. Ти олоши 
који су изводили циркус 
диктиран из страних зе-
маља, постајали су главне 
звезде и тајкунских и Кур-
тијевих медија. Неверова-
тну штету су нанели својој 
земљи, као и невероватну 
срамоту. И показали, по ко 
зна који пут, да их Косово 
и Метохија не занима. За-
летели су се на председни-
ка док се обраћао нашем 
народу са КиМ, људима 
који су били жртве Кур-
тијевог терора. Страшно 
је шта су били спремни да 
измисле и слажу, погото-
во вође оне антидржавне 
банде. Стаменковски није 
трепнула кад је измисли-
ла да председница Вла-
де има хрватски пасош, а 
да притом није поменула 
да онај њен из ДСС-а, са 
којим руши државу, има 

француски пасош. Они 
који су цементирали не-
зависност лажне државе 
постављањем суманутог 
питања Међународном 
суду правде, побегли су 
из сале када је требало да 
чују одговор председника 
Вучића, а нису се појави-
ли ни наредни дан. И тако 
је увек - лажи, прављење 
циркуса, псовке и претње, 
а све за рачун странаца. То 
је једино што од опозиције 
можемо видети у парла-
менту.

како разумете форми-
рање надстраначког 
покрета о којем се у по-
следње време говори?
- Наша земља већ сада 

трпи велике притиске, 
пре свега када је Косово 
и Метохија у питању, а са 
којима се добро носимо 
искључиво захваљујући 
мудрој и рационалној по-
литици председника Ву-
чића. Очигледно је да ће 
дешавања у свету узро-
ковати то да се притисци 
појачавају и да нам неће 
бити лако да свој брод са-
чувамо. Због тога је циљ 
надстраначког покрета 
јединство којим ће се на 
такве притиске одгова-
рати. Нагласила бих да 
неће бити гашења странке 
која је Србију препороди-
ла. И да ће наша, најбоља 
Српска напредна стран-
ка, наставити да окупља 
најбоље људе, оне који 
воле своју земљу и који 
последњи атом снаге дају 
у борби за њене интере-
се. И да ћемо сви заједно, 
као и увек, бити чврсто уз 
нашег председника и, на 
челу са њим, све убедљи-
вије побеђивати.
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у рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана

БрИГА О ГрАЂАНИМА
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1. уб

РЕКОНСТРУКЦИЈА ЗГРАДЕ ПРАВОСУДНИх ОРГАНА
Министарка правде Маја 

Поповић и председник Општи-
не дарко Глишић обишли су 
радове на реконструкцији и 
санацији зграде правосудних 
органа у убу, у којој ће, на 
око 1.780 квадрата, до краја 
године бити смештени Ос-
новни суд, Основно јавно ту-
жилаштво и Прекршајни суд 
у Ваљеву - Одељење у убу. 
На основу закључка Владе 
Србије и јавног позива ди-
рекције за робне резерве, за 
убске пољопривреднике опре-
дељена је 571 тона кукуруза. 
Председник Општине Глишић 
договорио је са министарком 
пољопривреде да се куку-
руз преузима у убу, како би 
пољопривредници избегли 
додатне трошкове за гориво.

2. Крагујевац
ДАН ДРЖАВНОСТИ

Сретењском академијом 
„Кнежев запис“ у здању Ста-
ре скупштине, обележен је 
дан државности и уставности 
Србије, а свечаној академији 
присуствовао је и председник 
Александар Вучић. Одборници 
СНС, у сарадњи са члановима 
МО Маршић, донирали су еду-
кативни материјал удружењу 
за помоћ деци и младима са 
сметњама у развоју. Народна 
посланица Биљана Илић Сто-
шић и активисти разговарали 
су са грађанима и делили стра-

начки материјал у МО Стара 
радничка колонија, 21. октобар 
и Палилула. Исту акцију имали 
су и  активисти МО Бубањ и 1. 
мај, уз присуство председника 
СГ Мирослава Петрашиновића 
и одборника. Акције су спро-
ведене и у  МО Белошевац, 
Ждраљица и Ердеч. Активисти 
МО Палилула уредили су Трг 
мала вага и офарбали клупе и 
жардињере, а активисти свих 
месних одбора делили су про-
мотивни материјал и разгова-
рали са суграђанима.

4. трговиште
ПОКЛОН ЗА ПОРОДИЦУ ТРАЈКОВИћ

Председник ОО Ненад Кр-
стић, са сарадницима, посетио 
је породицу Трајковић у доњој 

Трници, са осморо деце, и уру-
чио играчке, гардеробу, нами-
рнице, слаткише.

3. Лозница
ПОСЕТА ПОЉОПРИВРЕДНИЦИмА
Наши чланови присуствовали су 

прослави Сретења у Орашцу. Међу 
одликованима, поводом обележа-
вања Дана државности, нашао се и 
Вуков сабор. Градоначелник Видоје 

Петровић разговарао је са предста-
вницима МЗ Милина о решавању 
питања водоснадбевања. Ми-
нистар др Александар Мартиновић 
потписао је у Тршићу уговоре о до-

дели средстава из Фонда за међу-
општинску сарадњу са представ-
ницима Београда, Ниша, Лознице, 
Лесковца и Руме и Шида. Министар 
Един Ђерлек посетио је Регионал-
ну развојну агенцију Подриња, 
Подгорине и Рађевине, и истакао 
да је Лозница отварањем компа-
нија „Минт“ и „Адиент“ постала 

важна инвестициона дестинација. 
Председник ГО СНС Видоје Петро-
вић посетио је домаћинство Мила 
Андрића у Ступници, Лепе Ристић 
у Башчелуцима, Милоша Обрадо-
вића у насељу 4. јули и Звонка Сла-
даковића у Подрињу, а у Тршићу 
је обишао радове на изградњи 
фудбалског терена.

5. трСтениК

ДА СЕ РАДИ И ГРАДИ 
ПО ТВОм

Трећу годину заредом, под руководством 
наше странке, спроводи се изградња „да се 
ради и гради по твом“. до сада је реализо-
вано осам пројеката, од којих се пет односи 
на изградњу дечијих игралишта, два на из-
градњу тротоара и један на изградњу при-
лазне рампе за особе са инвалидитетом. у 
Смедеревској Паланци одржан је састанак 
чланова Савета за информисање СНС, на 
којем су учествовали и чланови нашег ОО.

9. бачКа ПаЛанКа
ПОКЛОНИ ЗА КЛУБ

10. бабушница
ПОКЛОН ЗА ПРВУ БЕБУ

Повереник ОО Бранислав Шушни-
ца и координатори ИО Петар Јарић и 
Милош Томић обишли су Фудбалски 
клуб у Челареву, и уручили поклон - 
телевизор и лаптоп. У Челареву су по-
стављени и контејнери за рециклажни 
отпад.  У Парагама су подељене нове 

канте за отпад. Поклоњено је 10 лопти 
школи фудбала у Силбашу. Активисти 
ОО разговарали су са суграђанима на 
штандовима и делили „СНС Инфор-
матор“. Одржани су састанци месних 
одбора, а Бранислав Шушница примао 
је грађане у страначким просторијама.

Прву бебу рођену у Новој 
години обишле су председни-
ца Општине Ивана Стојичић 
и већница Маја Искрено-
вић, и родитељима уручиле 
беби опрему, ауто-седиште и 
20.000 динара. У циљу при-

преме програма за 2023. го-
дину, одржан је састанак са 
пољопривредницима који су 
заинтересовани за субвенције 
локалне самоуправе у обла-
сти сточарства и производње 
млека.

6. јагодина
ПОСЕТА мИНИСТРА 
мОмИРОВИћА
Члан Председништва СНС Томислав Момировић оби-

шао је просторије ГО СНС и разговарао са чланством, 
на челу са народним послаником Николом Радосавље-
вићем. Чланови МО Бунар исекли су и уклонили рас-
тиње које је ометало одвијање саобраћаја у селу.

7. ваљево
ПРИЈЕм ЗА ВАТРОГАСЦЕ
Међу 45 припадника Специјалистичких тимова 

за спасавање из рушевина Сектора за ванредне си-
туације МуП-а, који су боравили у Турској, била су 
и четворица припадника Ватрогасно- спасилачког 
батаљона из Ваљева. Градоначелник Лазар Гојко-
вић примио је екипу ватрогасаца у свом кабинету 
и захвалио им се на херојству које су показали. 
Министарство спорта финансираће реконструк-
цију машинских инсталација дома спорта „Гене-
рал Светомир Ђукић“. државна секретарка Ивана 
Поповић разговарала је са мештанима Брезовице, 
а затим је присуствовала и састанку у Градској уп-
рави на тему развоја пољопривреде.

8. Пожаревац
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

Градоначелник Саша Павловић потписао је уговоре 
о стипендијама са студентима. Локална самоуправа 
издвојила је 8,5 милиона динара, а услове конкурса 
испунило је 75 студената, који ће добијати 10.000 
динара током 10 месеци. Градоначелник је обишао 
школу у Старом Костолцу и Техничку школу. У току су 
радови на ревитализацији Музеја културне историје. 
У организацији Уније жена и Омладине, одржана је 
трибина о гинеколошком здрављу жена. Одржана је и 
седница ГО СНС Пожаревац, коју је водио координа-
тор Лука Петровић.

дАРкО Глишић и МАјА ПОПОВић

ПРедСедНик ВУчић НА СРетењСкОј АкАдеМији
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11. Књажевац
НАГРАДА ЗА 30 НАЈБОЉИх 
СТУДЕНАТА

Тридесеторо најбољих студе-
ната награђено је на Светосав-
ској академији са по 300 евра. На 
општинску помоћ могу да рачу-
нају и ученици и студенти из поро-
дица са троје, четворо или петоро 
деце, из материјално угрожених 
породица, из једнородитељских 
породица, они без родитељског 
старања, и ученици и студенти са 
инвалидитетом и хроничним бо-
лестима, као и студенти који први 
пут уписују прву годину студија.

На страначкој изборној скупш-
тини, Милан Ђокић изабран је за 
председника ОО СНС. Изборној 
скупштини, поред бројних члано-
ва, присуствовао је и Лука Петро-
вић, члан Председништва и коор-
динатор ИО за источну Србију.

12. варварин
ОБНОВА ЗГРАДЕ 
БИБЛИОТЕКЕ

У оквиру пројекта „Чиста Ср-
бија“, гради се канализациона 
мрежа у Обрежу, Горњем Катуну и 
Варварину. У току је и реконструк-
ција зграде библиотеке где се, уз 
подршку Министарства државне 
управе и локалне самоуправе, са-
нира фасада и мења столарија. У 
протеклој години, захваљујући 
овом ресору, успостављено је Је-
динствено управно место, а гради-
ла се и водоводна мрежа у Бачини.

14. МаЛо црниће
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
СВЛАчИОНИЦЕ

Завршена је реконструкција и 
доградња свлачионице и хидро-
техничких инсталација фудбалског 
терена у насељу Смољинац, а сле-
деће улагање планирано је у на-
сељу Шапине. Председник Општи-
не Малиша Антонијевић угостио је 
помоћника министра туризма Ива-
ну Антонијевић и председника На-
ционалне асоцијације канцеларије 
за младе Џемалудина Паучинца. 
Чланови ОО обележили су Међу-
народни дан жена и припадницама 
лепшег пола поделили руже.

16. ЛаПово
СОЛАРНА ЕЛЕКТРАНА

У Општини Лапово гради се 
највећа соларна електрана у Ср-
бији, „DeLasol“,  на површини од 
12 хектара, која ће бити покривена 
са 17.980 панела. Снага електране 
биће 9,913 мегават сати, а у плану 
је и њено проширење. Општина је 
помогла при издавању дозвола за 
извођење радова.

17. Србобран
ПРЕВЕНТИВНИ ПРЕГЛЕДИ

Сарадња општинског Савета 
за родну равноправност, Дома 
здравља и Специјалистичке ра-

диолошке ординације „Центар 3“, 
донела је становницама Србобра-
на, Турије и Надаља могућност 
да брзо и ефикасно, бесплатно и 
без чекања, изврше мамографски, 
ултразвучни и клинички преглед 
дојке, важан за рано откривање и 
успешно лечење болести.

19. ћуПрија
РАЗГОВОРИ СА 
мЕШТАНИмА КРУШАРА

Чланови општинског руковод-
ства разговарали су са мештанима 
села Крушар. Почела је санација 
зграде железничке станице. На-
родни посланик Нинослав Ерић 
упутио је позив амбасадору Сау-

дијске Арабије да посети Ћуприју. 
Делегација Општине посетила је 
Цеље у циљу јачања односа два 
братска града. У ћупријским сели-
ма почела је замена носача уличне 
расвете и уградња ЛЕД сијалица, 
а у граду је у току изградња киш-
не канализације у Улици Сретена 
Здравковића.

20. МаЛи зворниК
СТАЛНА мУЗЕЈСКА 
ПОСТАВКА

Мали Зворник заузима 14. ме-
сто међу општинама у Србији и 
прво место међу локалним само-
управама у Мачванском округу, 
показала је ранг листа Локал-

ног индекса еУправе. Општина 
приводи крају процедуру јавне 
набавке експоната који ће бити 
изложени у просторијама Под-
земног града Карађорђевића. 
Сталну музејску поставку „Ка-
мена девојка“ чиниће реплике 
намештаја, униформи, оружја и 
предмета из времена Краљевине 
Југославије.

22. ЛајКовац
ОБИЛАЗАК мЕСНИх 
ЗАЈЕДНИЦА

Председник ОО Андрија 
Живковић започео је обилазак 
месних заједница и праксу разго-
вара са грађанима. Одржани су 
састанци у МЗ Словац и МЗ Рубри-
бреза. У Градској кући, Живковић 
је потписао уговор о донацији 
возила за унапређење услуге 
Помоћи у кући, коју финансира 
немачка организација „ГИЗ“.  Ак-
тивисти су редовно одржавали 
штандове, делили „СНС Инфор-
матор“ и пропагандни материјал, 

а са грађанима су разговарали 
функционери ОО.

24. деСПотовац
НАГРАДЕ УчЕНИЦИмА И 
ПРОФЕСОРИмА

Председник Општине Нико-
ла Николић уручио је дипломе 
најистакнутијим ученицима и про-
фесорима за постигнуте резултате 
на школским такмичењима која 
организује Министарство просве-
те. Уз доделу диплома, новчане 
награде добили су 32 професора 
и 51 ученик.

25. Суботица
НАСТАВАК ОБНОВЕ ЗГРАДЕ 
ПОЗОРИШТА

У присуству председника 
Покрајинске владе Игора Миро-
вића и градоначелника Стевана 
Бакића, потписан је уговор о на-
ставку реконструкције и доградње 
зграде Народног позоришта. Ба-
кић је примио амбасадора Фран-

цуске, Пјера Кошара. Буњевачки 
национални савет доделио је Ре-
публици Србији највише признање 
„Иван Антуновић“. Буњевци су 
обележили Дан Великог прела, 
Личани су своје обичаје пред-
ставили на осмом Личком прелу, 
а одржано је и традиционално 
Херцеговачко вече. Градоначел-
ник Бакић организовао је пријем 
за светског првака у рвању Алија 
Арсалана.

26. ПроКуПље
ПРЕГЛЕДИ мЕШТАНA ПО 
СЕЛИмА

На састанку проширеног саста-
ва ГО СНС Прокупље, којем је 
присуствовало скоро 300 чла-
нова, председник овог Одбора и 
народни посланик Дарко Лакетић 
упознао је присутне са резултати-
ма рада у претходном периоду. На 
састанку Савета за здравство ГО 
договорени су превентивни пре-
гледи старих, хроничних болесни-
ка и особа са инвалидитетом у се-

лима. У току друга фаза уређења 
Здравственог центра.

27. СоКобања
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА 
РЕСНИКА

Чланови ОО, на челу са пред-
седником одбора Владимиром 
Миловановићем, разговарали су 
са грађанима МЗ Ресник. У Ни-
колинцу су започети истражни 
радови за унапређење водосна-
бдевања. Председник Општине 
Миодраг Николић и представници 
сокобањског туризма присуство-
вали су Сајму туризма у Београду.

28. жагубица
ПРЕКОГРАНИчНА 
САРАДЊА СА РУмУНИЈОм

Председник Општине Ленаухе-
им боравио је у посети Жагубици, 
у оквиру реализације Интерег ИПА 
програма прекограничне сарадње 
Румунија - Србија, кроз пројекат 
рехабилитације и модернизације 
јавне расвете. Гости су обишли и 
зграду општине, разговарали са 
члановима пројектног тима из Жа-
губице и посетили Галерију ликов-
них уметника Хомоља, Туристичку 
организацију и пчеларске задруге.

29. реКовац
БРЗИНСКИ ДИСПЛЕЈ, 
УЛИчНА РАСВЕТА

Постављен је брзински дисплеј 
у зони школе у Опарићу. Повере-
ник ОО др Александар Ђорђевић 
разговарао је са мештанима МЗ 
Секурич. Уређена је просторија 
за секцију Ловачког удружења 
у Цикоту. Подељен је кукуруз 
пољопривредницима, добијен 
од Министарства пољопривреде. 
Постављена је улична расвета у 
средишњем делу Месне заједнице 
Жупањевац. Општина је финанси-
рала замену столарије на учиони-
цама школе у Белушићу.

18. ЛеСКовац

ПАКЕТИ ЗА УГРОЖЕНЕ ПОРОДИЦЕ
Чланице Главног одбора СНС Маја Поповић 

и Милена Поповић Ивановић разговарале су са 
грађанима и присуствовале активностима Град-
ског одбора. Подељен је нови број „СНС Инфор-
матора“. Активисти МО Коста Стаменковић 1 
уручили су пакет помоћи породици Младеновић, 
а активисти МО Коста Стеманковић 2 обишли 
су две социјално угрожене породице. резулта-
ти рада 100 дана Владе Србије представљени су 
Лебану, а догађају је присуствовао и градоначел-
ник Горан Цветановић. Подељено је 259 награда 

младим талентима на дан Светог Саве. Министар 
Милош Вучевић посетио је касарну у доњем Син-
ковцу и разговарао са градоначелником Цвета-
новићем. Министарка Тања Мишчевић обишла 
је Народни музеј. Министар туризма и омладине 
Хусеин Мемић посетио је Омладински клуб. На 
дан Светог Трифуна, градоначелник Цветановић 
обишао је винограде породице Николић. у окви-
ру сарадње немачке организације „ХЕЛП“ и Града 
на пројекту запошљавања припадника угрожених 
група, уручена су 22 уговора корисницима.

15. аранђеЛовац

ПОКЛОНИ ЗА мАЛИШАНЕ

За дан државности организован је концерт 
данице Црногорчевић, а посебан гост био је Сте-
фан Стојановић из штрпца. Централна свечаност 
обележавања дана државности одржана је у Ора-
шцу, где су венце положили председник Народне 
скупштине Србије Владимир Орлић и председник 
Народне скупштине републике Српске Ненад 
Стевандић. Општина је обезбедила 250 пакетића 
за сву децу из Орашца и учеснике манифестације. 
у оквиру такмичења „Хајде да рециклирамо“, у 
коме су учествовала деца из 11 школа и пет вр-

тића, прикупљено је 6,2 тоне рециклабилног ма-
теријала. ЈКП „Букуља“ је од зараде од рециклаже 
купила поклоне за све учеснике. Организована 
је додела признања са оцењивања вина и ракије, 
помен проти Атанасију Буковичком, академија 
посвећена Љубивоју ршумовићу, турнир у шаху... 
Општина се и ове године прикључила додели 
светосавских пакетића за децу из МЗ раниловић. 
Пољопривредници, који се баве млечним гове-
дарством, преузели су меркантилни кукуруз из 
робних резерви.

21. врњачКа бања

ПРЕДСТАВЉАЊЕ ТУРИСТИчКЕ ПОНУДЕ
Одлука да јавни превоз 

на подручју Врњачке Бање 
буде бесплатан за све кате-
горије становника општи-
не, донета је након што је 
ЈП „Нови аутопревоз“, уз 
подршку Општине, наба-
вио пет нових аутобуса и 
обновио неколико линија. 
Акцију добровољног да-
вања крви у Липови подр-
жали су чланови ОО СНС, 
а међу њима и потпредсед-
ник Иван радовић. Врњач-
ка Бања је представила 
своју туристичку понуду 
на 44. Сајму туризма у Бе-
ограду.

23. бујановац

ОБИЛАЗАК РАДОВА

Народни посланик Ненад Митровић, са са-
радницима, обишао је радове на систему за цен-
трално грејање у цркви у селу Света Петка. Том 

приликом, разговарао је са мештанима о пробле-
мима у вези са путевима, струјом и контејнерима 
за смеће.

13. Лебане
ПОКЛОНИ 
ЗА ПЕНЗИОНЕРЕ

Oбележили смо Mеђуна-
родни дан матерњег језика. 
Чланице Савета за просвету, 
науку и технолошки развој 
посетиле су пензионере у 
дому и даривале им књиге за 
библиотеку и инсталирале 
сајт и друштвене мреже, како 
би њихове активности биле 
видљивије.

СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА



ГрАд БЕОГрАд
СНС ИНФОРМАТОР 115/2023  |  2524 |  СНС ИНФОРМАТОР 115/2023

30. ада МоЛ
ПОДРШКА ПОВРТАРИмА

Већ девету годину за редом, 
Општина расписује конкурс за 
подршку повртарима и другим 
пољопривредним произвођачима. 
Локална самоуправа преузела је 
терет плаћања закупнине пијач-
них тезги према ЈКП „Стандард“.

31. СМедерево
НОВИ ВРТИћ

Предшколска установа „Наша 
радост“ богатија је за још један 
објекат са четири васпитне групе. 
На овај начин смањен је број деце 
на листи чекања, а планирамо до-
датно проширење капацитета.

32. Ковин
ЗДРАВСТВЕНИ ПРЕГЛЕДИ

Др Марија Мијалковић одржала 
је предавање у здравственој стани-
ци Баваниште и обавила преглед 
више од 30 мештана, већином пен-
зионера, који су се затим вакци-
нисали. Регионална канцеларија 
за сарадњу младих, у сарадњи са 
немачким ГИЗ-ом, организовала је 
јавни догађај „Упознајте супершко-
ле Србије“. Ковински „Змајеви“ по-
бедили су на Међународној педа-
гошкој олимпијади у Москви. Биб-
лиотека „Вук Караџић“ обележила 
је Светски дан матерњег језика.

33. вЛадиМирци
РАЗГОВОРИ 
СА мЕШТАНИмА

Активисти ОО обилазе социјал-
но угрожене породице и уручују 
пакете са прехрамбеним и хигијен-
ским производима. Такође, редов-
но одржавају штандове на којима 
деле „СНС Информатор“ и разгова-
рају са грађанима. Председник ОО 
и Општине Горан Зарић одржао је 
састанке са мештанима у месним 
заједницама Матијевац, Месарци 
и Пејиновић. Почела је расподела 
кукуруза из робних резерви, који 
је Влада Србије определила као 
помоћ за пољопривреднике који 
узгајају млечна грла. Председник 
Зарић потписао је 26 уговора о су-
финансирању спортских клубова.

34. оСечина
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ 
ГРУЈИчИћ

Имали смо велику част да доче-
камо министарку др Даницу Груји-
чић, која је обишла Дом здравља 
Осечина и Здравствену станицу 
у Пецкој, у чију реконструкцију је 
уложено доста средстава. Такође, 
одржани су јавни зборови у мес-
ним заједницама Горње Црниље-
во, Скадар, Коњиц, Братачић, Осе-
чина и Лопатањ, где су функцио-
нери ОО, на челу са Николом То-
мићем, разговарали са грађанима.

39. бач
ПЕТ УГОВОРА ЗА КУПОВИНУ 
СЕОСКИх КУћА

Општина Бач представила се 
на Међународном сајму туризма 
у Београду. Посета представника 
УНЕСКО најављена је за септем-
бар, након што је Србија предала 
номинациони досије „Културни 
предео Бача” за упис на УНЕ-
СКО листу светског културног и 
природног наслеђа. Свечано је 
уручено пет уговора за куповину 
сеоских кућа са окућницом за из-
бегличке породице из БиХ и Хр-
ватске.

40. рача
КУКУРУЗ ИЗ РОБНИх 
РЕЗЕРВИ

Активисти и функционери ОО 
разговарали су на штанду са су-
грађанима и делили им „СНС 
Информаторе и пропагандни ма-
теријал. Општина је обезбедила 
превоз меркантилног кукуруза 
који су, на име државне помоћи, 
добили узгајивачи млечних крава.

41. Стара Пазова
OБНОВЉЕН ОБЈЕКАТ 
ИСПОСТАВЕ РФЗО

Један од горућих проблема 
везан за зграду у којој се налази 
испостава Републичког фонда за 
здравствено осигурање, која је 
била у веома лошем стању и споља 
и изнутра, решен је захваљујући 
сарадњи са републичким инсти-
туцијама. Након више деценија, 
зграда је комплетно реновирана, 
урађена је фасада, промењени су 
прозори и врата, замењене инста-
лације, поправљен кров... У току 
је реконструкција пута Стари Ба-

новци - Крњешевци, који је део 
планиране реконструкције путе-
ва у дужини од 30 километара. 
У последње две године, локална 
самоуправа издвојила је близу 40 
милиона динара за набавку нових 
возила (шест путничких возила и 
пет санитета) за Дом здравља.

44. титеЛ
САСТАНАК САВЕТА ЗА 
ИНФОРмИСАЊЕ

Састанку Савета за информи-
сање присуствовао је велики број 
активиста, као и координатори 
Савета Лана Ђурашковић и Рад-
мила Вечић, регионални коор-
динатор за Војводину Томислав 
Јанковић, окружни координатор 
Александар Василић, председник 
ОО мр Драган Божић, заменик 
председника Богољуб Марковић и 
координатор Савета за информи-
сање ОО Миодраг Мркић, а раз-
говарало се о промоцији странке и 
председника Александра Вучића.

45. неготин
ИЗБОРНА СКУПШТИНА

На изборној скупштини, пред-
лог да нови председник ОО буде 
Владимир Величковић, досада-
шњи повереник, једногласно је 
подржало 119 делегата. Изборној 
скупштини присуствовао је и Лука 

Петровић, члан Председништва 
и потпредседник ИО СНС, а пре-
тходило јој је формирање месних 
одбора у граду и селима.

46. врање
ОБЕЛЕЖЕН ДАН 
мАТЕРЊЕГ ЈЕЗИКА

Уочи Дана матерњег језика, у 
просторијама ГО СНС, здруженом 
акцијом Савета за културу и Саве-
та за просвету, обележен је овај 
значајан дан, посвећен очувању 
културне баштине и језичке раз-
ноликости српског језика.

47. веЛиКо градиште
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

Повереник ОО Владимир Штр-
бац, Драган Милић, Саша Бранко-
вић и Оливер Стојановић разгова-
рали су са грађанима Царевцу и 
представили најзначајније резул-
тате рада.

Повереник ОО Владимир Штр-
бац, Слађан Марковић и одборници 
у локалном парламенту, поводом 
Осмог марта, поделили су цвеће 
суграђанкама. Владимир Штрбац, 
Драган Милић, Оливер Стојановић 
и Мирослав Ђого обишли су село 
Печаницу, где су у разговору са 
грађанима презентовали резултате 
рада локалне самоуправе.

48. КиКинда
УГРАДЊА СОЛАРНИх 
ПАНЕЛА

На раскрсници улица Јована 
Јовановића Змаја и Михајла Пу-
пина, у једном од најфреквент-
нијих делова града, постављена 
је нова светлосна сигнализација. 
На иницијативу мештана Мокри-
на, отпочели смо уређење канал-
ске мреже. Потписани су угово-
ри са грађанима који су добили 
средства за субвенционисање 
набавке и уградње соларних па-
нела за производњу електричне 
енергије за сопствене потребе. У 
ОШ „Свети Сава“ уграђује се сис-
тем за дојаву пожара, а почиње 
и реконструкција електричних и 
громобранских инсталација.

49. СвиЛајнац
НОВИ ПОГОН „АЛКОмА“

У току je рашчишћавање те-
рена како би почела изградња 
новог погона немачке компаније 
„Алком“, која производи алуми-
нијумске профиле. Општина и 
Фондација „Ана и Владе Дивац“ 
потписали су уговор о оснивању 
заједничког фонда који ће служи-
ти за донације младим пољопри-
вредницима, ученицима завршне 
године Пољопривредно-ветери-
нарске школе.

у организацији Културног центара, изведене 
су представе у којима је учествовао Миленко 
Павлов, првак Народног позоришта из Београ-
да. Поводом Осмог марта, председник При-
временог органа Александар Спирић улепшао 
је празник дамама које раде у јавним устано-
вама. у организацији установе за спорт, омла-

дину и специјализоване услуге и под покрови-
тељством Привременог органа, организован је 
избор спортисте 2022. године. На дан Светог 
Трифуна, Привремени орган уприличио је тра-
диционални Сајам вина. Представили смо своју 
богату понуду на Међународном сајму туризма 
у Београду.

35. КоСовСКа Митровица

ДРУЖЕЊЕ ЗА ДАмЕ ЗАПОСЛЕНЕ У ЈАВНИм УСТАНОВАмА

36. звечан
НАСТУП НА 
САЈмУ 
ТУРИЗмА
Општина Звечан и 

Туристичка органи-
зација представили 
су се на 44. Међуна-
родном сајму туризма 
у Београду, на зајед-
ничком изложбеном 
простору Канцеларије 
за КиМ, на којем је 
приказана комплетна 
туристичка понуда.

37. ЛиПљан
КУћА ЗА 
ЈОКСИмОВИћЕ

Петочлана поро-
дица Јоксимовић из 
радева добија нови 
дом, кућу од 60 ква-

драта, захваљујући 
средствима Канце-
ларије за КиМ. Ова 
породица година-

ма живи у изузетно 
тешким условима, у 
оронулој кући без 
купатила.

38. ЛеПоСавић
ПРЕДСТАВЉАЊЕ 
ТУРИСТИчКЕ ПОНУДЕ

разноврсна понуда Лепосавића предста-
вљена на 44. Међународном сајму туризма 
у Београду. Братска Општина Стара Пазо-
ва донирала је вредне поклоне ученици-
ма, спортистима и деци из Сочанице. Члан 
Привременог органа Стеван Петронијевић и 
представници Канцеларије за КиМ обишли 
су социјално угрожене породице и, заједно 
са представницима и волонтерима Црвеног 
крста, уручили им пакете помоћи. Сред-
ствима Канцеларије за КиМ обезбеђено је 
550 пакета помоћи, за 480 породица.

43. Ковачица

ОчУВАЊЕ мАТЕРЊЕГ ЈЕЗИКА

Обележен је Међународни 
дан матерњег језика и одржан 
је округли сто на тему информи-
сања као средства очувања јези-
ка и писма националних мањина. 
Покрајински секретар драгана 
Милошевић, након завршетка 
манифестације, заједно са пред-

седником Општине Јарославом 
Хрубиком и начелницом Јужно-
банатског округа Марином То-
ман, обишла је удружење жена. 
у дому културе приређен је про-
грам на четири језика уз учешће 
културно-уметничких друштава 
из Ковачице, Црепаје, уздина, 

Падине, Идвора и дебељаче. 
Чланови ОО организовали су по-
делу огревног дрвета породица-
ма слабијег материјалног стања. 
На састанку ОО разговарало се 
о будућим акцијама, а наставље-
но је и са праксом разговора са 
грађанима у свим местима.

42. бечеј
АПЛИКАЦИЈА ЗА 
ОДНОШЕЊЕ СмЕћА

Општина, Канцеларија за 
младе и МЗ 8. октобар ор-
ганизовали су фолклорни 
програм у дому културе у 
Бачком Петровом Селу. Пре-
дузеће „Потисје“ креће са 
израдом апликације која ће 
допринети бољој организа-
цији сакупљања и одноше-
ња смећа из домаћинстава. 
Наиме, у сваку канту и кон-
тејнер требало би да буде 
уграђен чип или залепљен 
„кјуар код“, помоћу којег ће 
радници „Потисја“ очитава-
ти када се празни контејнер 
или канта, која је количина и 
какав је састав смећа. Црвени 
крст Бечеј добио је аутомо-
бил захваљујући Покрајин-
ској влади и организацијама 
Црвеног крста Војводине и 
Горње Аустрије.

СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА
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50. нови Сад

КАмЕН-ТЕмЕЉАЦ ЗА ВРТИћ НА ГРБАВИЦИ

Градоначелник Милан Ђурић положио је 
камен-темељац за изградњу новог вртића 
Пу „радосно детињство“ на Грбавици. Зајед-
но са министром Гораном Весићем, градона-
челник је обишао део Партизанске улице, 

где су у зони подвожњака, који је грађен за 
изградњу брзе пруге Нови Сад-Суботица-
Келебија, завршени радови, а улица је по-
ново отворена за саобраћај. Свакодневно су 
чланови свих МО држали пултове и разгова-

рали са комшијама. Активисти МО руменка 
сакупљали су пластичне чепове и предали 
их удружењу „Чепом до осмеха“. Такође, 
организовали су прикупљање помоћи за уг-
рожене у Турској.

51. жабари
СТИПЕНДИЈЕ ЗА СТУДЕНТЕ 
И УчЕНИКЕ

Уручени су уговори о стипен-
дијама за 18 студената и ученика 
и једног апсолвента. Висина нов-
чане стипендије је 60.000 динара 
за студенте и ученике, и 36.000 
динара за апсолвенте. У школи у 
Ореовици, у организацији Центра 
за културу „Војислав Илић Млађи“ 
и под покровитељством Општине, 

одржан је први Књижевни сусрет, 
поводом доделе књижевне награ-
де „Завичајно звоно професора 
Вучковића”.

53. Прибој
чИШћЕЊЕ ПОТПЕћКОГ 
ЈЕЗЕРА

Општинско веће прихватило 
је извештај Комисије за процену 
штете настале изливањем Лима 
и бујичних потока у јануару, за 19 

домаћинстава. Општина је опре-
делила 27,5 милиона динара за 
спортске клубове и удружења. 
Здравственим установама испору-
чено је ново санитетско возило, по-
клон Владе Србије и ресорног ми-
нистарства. Поводом Дана општи-
не, локална самоуправа наградила 
је 18 студената са по 130 хиљада 
динара. Акцијом Електропривреде, 
Србијавода и Општине, уз коорди-
нацију Министарства заштите жи-
вотне средине, која је трајала више 

од 20 дана, очишћен је плутајући 
отпад са Потпећког језера.

54. беочин
НОВИ КОТАО У ТОПЛАНИ

Активисти ОО разговарали су 
са суграђанима на штандовима 
у Беочину, Свилошу и Сусеку. 
Уручени су поклони за прве бебе 
рођене у 2023. години. Почела 
је уградња новог грејног котла у 
„Топлани“, уз подршку Општине 

и Владе АПВ. У Беочин су стигле 
52 саднице кестена, које су поклон 
врдничког расадника Национал-
ног парка „Фрушка гора“.

55. вршац
САДЊА ДРВЕћА

Дом здравља редовно организује 
вакцинацију деце и младих, ради 
заштите од болести узрокованих 
ХПВ. Представници Града учество-
вали на 4. Сајму завичаја. Пољопри-
вредна школа свечано је обележила 
Дан школе и свог заштитника Све-
тог Трифуна. Одржан је Светски куп 
у мачевању за јуниоре, као и тради-
ционални Бели крос. У Влајковцу је 
основано Добровољно ватрогасно 
друштво. Градоначелница Драгана 
Митровић посетила је штанд Ту-
ристичке организације на Сајму ту-
ризма у Београду. Град, у сарадњи 
са ДДОР-ом, организовао је садњу 
стабала у оквиру акције „За шуму у 
твом крају“.

56. нова варош
ПОДРШКА РАђАЊУ

Уз подршку Европске уније, 
почела је реконструкција зграде 
Предшколске установе „Паша и 
Наташа“ која подразумева замену 
спољних врата и прозора, пло-
чица, електричних и водоводних 
инсталација, изградњу противпо-
жарног прилаза, реновирање ку-
хиње и вешераја... Oпштина ће од 
1. јануара идуће године исплаћи-
вати накнаду од пола милиона 
динара за свако треће, четврто и 
пето дете. Износ за прворођено 
дете и даље ће бити 100.000, а за 
другорођено 200.000 динара. То 
су вероватно највеће накнаде које 

једна локална самоуправа у Ср-
бији издваја за ове намене.

59. ПЛандиште
ОПРЕмА ЗА ВАТРОГАСЦЕ

Активисти МО Пландиште по-
могли су Удружењу спортских 
риболоваца „Смуђ“ да организује 
још један турнир на рибњаку Ба-
гер. Одржан је традиционални 
турнир у малом фудбалу. Удру-

жење жена „Јефимија“, у сарадњи 
са Културним центром, организо-
вало је обележавање Међународ-
ног дана матерњег језика. Савет 
за безбедност саобраћаја, на челу 
са председником Јованом Репцом, 
уручио је модерну опрему Ватро-
гасно-спасилачкој јединици. Ом-
ладинско удружење „Каспер“, уз 
подршку МЗ Хајдучица, помогло 
је куповину дечијих играчака и оп-
реме за вртић у овом месту.

60. горњи 
МиЛановац
мАЊЕ ЗАГАђЕЊЕ УЗ 
КОТЛАРНИЦУ НА БИОмАСУ

Председник Александар Ву-
чић посетио штанд Општине 
Горњи Милановац на Сајму 
туризма у Београду. Наста-
вља се са изградњом фекалне 
канализације у Враћевшници. 
Изградња затвореног базена је 
тренутно највећа инвестиција 
из буџета општине. Грађани су 
имали прилику да у Дану отво-
рених врата питају професоре о 
свему што их занима у вези са 
радом котларнице на биома-
су. Стручњаци са Машинског 
факултета измерили су да су 
граничне вредности емисија 
загађујућих материја далеко 
испод дозвољених. Председник 
ОО Дејан Ковачевић обрадовао 
је наше страначке колегинице 
коктелом у просторијама од-
бора.

61. КЛадово
ОБЕЛЕЖЕНА СЛАВА 
ВИНОГРАДАРА

Саша Николић, досадашњи 
повереник и актуелни пред-
седник Општине, једногласно 
је изабран за председника ОО 
СНС. Традиционалном обреду 
орезивања винограда на Светог 
Трифуна, у винарији Гамановић 
у Костолу, присуствовали су 
председник Општине Саша Ни-
колић и заменик Бојан Божано-
вић.

58. аЛибунар

ПОмОћ КОмШИЈАмА

Месна заједница Локве 16. пут организовала је 
једну од најпосећенијих гастрономских манифес-
тација у Јужном Банату - шварглијаду. Активисти 
MO Локве помогли су свом комшији, самохраном 
оцу двоје деце, којем је изгорела кућа, и обезбе-
дили храну, одећу, обућу, средства за хигијену... 
Општина, Покрајински секретаријат за урбанизам 
и заштиту животне средине и ЈКП „универзал“ 
обезбедили су мештанима Новог Козјака опрему 

за сакупљање и рециклажу отпада. Општинско 
удружење пензионера и чланови МО Алибунар 
организовали су дружење најстаријих суграђа-
на. Повереница Зорана Братић и чланови ОО 
помогли су породици са петоро малолетне деце 
у Владимировцу. у Иланџи је одржан 18. Лов на 
банатску лисицу. Активисти МО Јаношик и МО 
Николинци уредили су зелене површине у центру 
својих насеља.

57. зрењанин

ПОчИЊЕ ПРОИЗВОДЊА У „ЛИНГЛОНГУ“

Члан Председништва СНС 
Никола Селаковић присуство-
вао је седници ГО СНС Зрења-
нин, коју је водио координатор 
Владимир Галић. Зрењанин 
је поново међу пет градова у 
Србији у којима је остварена 
највећа уштеда електричне 

енергије, саопштено је из Ми-
нистарства рударства и енерге-
тике. Побољшана је енергетска 
ефикасност и кроз замену сто-
ларије на згради Ош „Светозар 
Марковић Тоза“ у Елемиру и на 
згради вртића и школе у Ченти. 
Производња у погонима „Лин-

глонга“ почиње на пролеће, а 
планира се производња милион 
гума за камионе и три милиона 
за аутомобиле, уз нова запо-
шљавања, рекао је председник 
компаније „шандонг Линглонг 
тајр“ Ванг Фенг, након састанка 
са градском управом.

Град и Агенција за управљање лукама успоста-
вљају сарадњу на уређењу управљања речним и ка-
налским токовима. Спортски савез организовао је 
проглашење спортисте 2022. године. Градоначелник 
Ратковић учествовао је на састанку Радне групе за 
праћење реализације пројекта брзе саобраћајнице 
Бачки Брег-Наково. Робна пијаца доступна је на но-
вој локацији, на Стапарском путу. Поводом просла-
ве Дана града, уприличена је свечана академија. На 
свечаности поводом Дана државности, председник 
Вучић доделио је Сретењски орден Гимназији „Вељко 
Петровић“. У организацији НУРДОР-а, обележен је 
Светски дан деце оболеле од рака. Град наставља са 
акцијом уклањања дивљих депонија, а у току су радо-
ви на санацији депоније у Телечкој. Град и Дом здра-
вља омогућили су превентивне здравствене прегледе 
у сеоским амбулантама. Активисти свих МО разгова-
рали су са суграђанима на штандовима.

52. СоМбор

УКЛАЊАЊЕ ДИВЉИх ДЕПОНИЈА

МилАН ЂУРић и ГОРАН ВеСић У ОБилАСкУ РАдОВА

СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА

САСтАНАк У ГРАдСкОј УПРАВи
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69. београдДАН ОТВОРЕНИх ВРАТА СА АНОм БРНАБИћ

Повереница ГО СНС Београд Ана Брнабић 
разговарала је са суграђанима у Градском одбо-
ру. Такође, посетила је насеље Рипањ и разгова-
рала је са становницима о проблемима са којима 
се сусрећу. Поводом обележавања Светског 
дана борбе против рака, на иницијативу Савета 

за омладину ГО СНС, а у сарадњи са Саветом за 
здравство, организована је трибина о значају 
превенције и едукације о малигним обољењима. 
Повереница Брнабић пружила је подршку акти-
вистима месних одбора у Блоку 70 и на Чукарич-
кој падини, који су били мета напада хулигана. 

Заменик председника омладине Вељко Лукић, 
са сарадницима, разговарао о будућим актив-
ностима омладине у ОО Барајево, Вождовац, 
Врачар, Звездара, Лазаревац, Нови Београд, 
Обреновац, Палилула, Раковица, Савски венац, 
Стари град, Сопот, Сурчин и Чукарица.

64. СреМСКа 
Митровица
АКЦИЈА САДЊЕ 
80.000 ДРВЕћА

Прослављена је 157. го-
дишњица рада митровачке 
библиотеке. Дом здравља до-
био је од Града возило за пот-
ребе поливалентне патронаже. 
Обележен је Светски дан деце 
оболеле од малигних болести, 
у организацији Националног 
удружења родитеља деце обо-

леле од рака, а догађају је при-
суствовао председник СГ Вла-
димир Павловић. Настављена је 
акција „Велике садње“, а циљ је 
да се посади 80.000 садница и 
направи зелени прстен око гра-
да. Сремска Митровица пред-
ставила се на Међународном 
сајму туризма у Београду. У МЗ 
Јаловик, Крнуле и Мровска ре-
конструисана је нисконапонска 
мрежа дужине око пет киломе-
тара.

66. ћићевац
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНКАмА

Чланови ОО, поводом Дана  
жена, организовали су дружење 
са суграђанкама и уручили им 
цвеће и слаткише. Наше најстарије 
даме, које живе саме и које су теш-
ко покретне, добиле су поклоне у 
својим домовима.

67. инђија
ПОКЛОНИ ЗА ДАмЕ

Jедан од повереника ОО Вла-
димир Гак обишао је суграђанке, 
честитао им Осми март и поделио  
поклоне, купљене средствима 
чланова и симпатизера странке. 
Tакође, поводом Међународ-
ног дана жена, активисти ОО 
обишли су суграђанке и уручили 
им поклоне.

68. бачКа тоПоЛа
ОГРЕВ ЗА 
НАЈУГРОЖЕНИЈЕ

Чланови ОО обезбедили су 
200 кубика огревног дрвета за 
200 социјално најугроженијих 
породица.

62. Пећинци

ПОДРШКА СТУДЕНТИмА

Председник Општине Синиша Ђокић уручио је студентима уговоре о 
додели стипендија и уговоре о регресирању трошкова превоза. у школ-

ској 2022/2023. години Општина стипендира 19 најуспешнијих студе-
ната, а регресиране трошкове превоза имаће укупно 30 студената.

65. оПово
НОВА ЗЕЛЕНА ПИЈАЦА
Председник Општине Ми-

лош Марков, Анкица Јожика, 
раде Цветановић и представ-
ници извођача радова, инвес-
титора и финансијера пројекта 
Министарства државне управе 
и локалне самоуправе, обишли 
су новоизграђену зелену пија-
цу у Опову. Осим отвореног 
дела, биће изграђен и затворе-
ни део пијаце са локалима, где 
је планирана продаја домаћих 
производа. Око пијаце напра-
вљен је дечији парк, асфалтира-

на је улица, поплочан паркинг, 
израђен колектор за одвод ат-
мосферских вода. Стартовала 
је и реконструкција виле „Мис 
Хелена“ у Опову и библиоте-
ке у Баранди. Марков је оби-
шао радове у оквиру програма 
енергетске санације породич-
них кућа и станова. Општина 
Опово истакнута је као једна 
од успешнијих локалних само-
управа на конференцији  „ус-
постављање индекса еуправе“, 
које спроводе НАЛЕд и Еу.

63. бор
НАБАВКА 
20 РАДНИх 
мАШИНА

разговарали смо са мешта-
нима Луке о уређењу атар-
ских путева, у чему ће много 
помоћи нова машина коју 
смо купили за ЈKП „3. окто-
бар“. договорили смо и које 
деонице пута ће бити асфал-
тиране ове године, разма-
трали смо прикључење сео-
ског водовода у систем ЈKП 
Водовод, као и легализацију 
појединих објеката у селу. 
Посетили смо и домаћинство 
породице Јанковић.  рекон-
струкцијом фискултурне сале 
у Ош „3. октобар“ добили 
смо једну од најбоље уређе-
них сала у Србији. Око 300 
милиона динара инвестирано 
је у више од 20 радних маши-
на за комунална предузећа. 
Министарка дубравка Ђе-
довић и генерални директор 
„ЗиЈин“ Ђен Симинг потпали-
ли су флеш-пећ у реконструи-
саној топионици.
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71. барајево
ФОРмИРАН САВЕТ 
ЗА ПРИВРЕДУ

Одржана је конститутивна сед-
ница Савета за привреду ОО. Чла-
нови ОО, заједно са члановима 
Савета за образовање, предавачи-
ма и ауторима, одржали су триби-
ну „У школи се насиље не воли“.

72. звездара
ПАКЕТИ ЗА БЕБЕ

Председник ОО Марко Попа-
дић посетио је породицу Вере 
Петровић у ВМЛ и уручио јој дрва 
за огрев, која је обезбедио из соп-
ствених средстава. Такође, обишао 
је и  дугогодишњег члана Милоја 
Симића и уручио му нове гуме за 
инвалидска колица. Уручени су и 
пакети добродошлице родитељи-
ма беба рођених 2022. године. Зах-
ваљујући донацијама УСАИД-а и 

УНДП-а, отворено је одељење де-
чијег диспанзера у ММЛ. Потпред-
седници ОО Ненад Радић и Милан 
Савић обишли су једну од наших 
најстаријих чланица и, уз честитке 
поводом 82. рођендана, захвалили 
јој на учешћу у страначком раду. 
Формирани су Правни савет и Са-
вет за привреду ОО.

74. врачар
ПОмОћ ЗА ТРИ ПОРОДИЦЕ

Активисти ОО обрадовали су 
пакетима три породице у Мутапо-
вој улици. Сва помоћ обезбеђена 
је из личних средстава. Такође, 
у сарадњи са ГО Врачар и ЈКП 
„Зеленило“, организвоали су ук-
лањање великог, трулог дрвета 
из њиховог дворишта. У току је 
пројекат „Врачар без непливача“ 
за предшколце. Градска општина 
Врачар организовала је поделу ау-
то-седишта за најмлађе.

76. Лазаревац
НА УСЛУЗИ 
ГРАђАНИмА

Председница ОО Тијана Да-
видовац разговарала је са грађа-
нима у циљу решавања свако-
дневних проблема. Поводом 
Међународног дана социјалне 
правде, председник Савета за 
социјална питања Милош Миле-
тић обишао је седам породица 
и уручио им пакете са намирни-
цама, обезбеђене из сопствених 
извора. Председница Савета за 
образовање Јелена Маринковић, 
поводом Међународног дана 
матерњег језика, организова-
ла је дружење са најмлађима. 
Председник Савета за омладину 
Милош Мрдовић организовао је 
штандове и поделу страначког 
материјала. Отворена је нова ис-
постава ЈП „Пошта Србије“ у МЗ 
Миросаљци.

77. раКовица
БЕСПЛАТНЕ ПРИПРЕмЕ ЗА 
мАЛУ мАТУРУ

Уређени су прилази зградама у 
Кнежевачкој улици. Испред Дома 
здравља, реконструишу се потпор-
ни зид, прилаз и паркинг, а санира 
се и међублоковска површина у 
Улици Славка Родића. Завршено 
је асфалтирање Улице Милоша Бо-
гићевића у Кнежевцу. У Опленач-
кој улици реконструисана је још 
једна пешачка стаза. Општина и 
Центар за културу организују бес-
платне припреме за малу матуру. 
Организован је још један беспла-
тан циклус обука за незапослене 
из енглеског, немачког језика и ин-
форматике. Активисти ОО обеле-
жили су Дан социјалне правде уру-
чивањем поклона пензионерима на 
Петловом брду. Такође, настављају 
са свакодневном комуникацијом са 
суграђанима на штандовима.

80. СоПот
УРЕђЕЊЕ ЈАВНИх 
ПОВРШИНА

Омладина ОО организовала је 
штандове на којима су млади раз-
говарали са грађанима и делили 
страначки материјал. Замењене 
су стајалишне табле на станица-
ма јавног превоза. Активисти ОО 
наставили су са уређењем јавних 
површина.

81. Сурчин
УРЕђЕЊЕ ЦЕНТРАЛНОГ ТРГА

Активисти су наставили дру-
жење са суграђанима у свим на-
сељима, а свакодневно уручују 
пакете са намирницама социјал-
но угроженим породицама, које 
припремају из личних средстава. 
Започето је уређење централног 
трга у Сурчину. Десете Спортске 
игре младих организоване су у 
Бечмену. Традиционална мани-
фестација „Мало вина, а много 
љубави“ одржана је на Светог 
Трифуна. Активисти МО Прогар 

уредили су простор око Кајак клу-
ба. Активисти МО 1 и 2 Добановци 
очистили су смеће код спортског 
комплекса и гробља. Активисти 
МО 2 Сурчин офарбали су трафо 
станицу. Формирани су савети за 
комунална питања, за привреду и 
за спорт.

82. МЛаденовац
ПРЕВЕНТИВНИ ПРЕГЛЕДИ

Председник Општине Владан 
Глишић угостио је Николу Стева-
новића, медицинског техничара 
из Хитне службе, који је, заједно 
са колегама, породио суграђанку 
Наташу Димитријевић. ГО ће ор-
ганизовати бесплатну припремну 
наставу из српског језика и ма-
тематике за ученике завршних 
разреда средњих школа. Органи-
зовани су бесплатни превентивни 
прегледи у амбуланти у Кораћици. 
Председник Савета за здравство 
Александар Стефоски обишао је 
ову амбуланту, која је измештена 
у просторије нове зграде Месне 
заједнице.

70. ПаЛиЛуЛа
АКЦИЈА ПОДЕЛЕ ОГРЕВА

Чланови ОО организовали су 
хуманитарни турнир у ватерпо-
лу „да Лазар победи“. Поделили 
су и огрев за 92 социјално угро-
жене породице, а наставиће са 
акцијама. Помоћ суграђанима 
у виду огрева обезбеђена је из 
личних средстава. Ивана Попо-
вић, чланица Председништва 

СНС, посетила је пољопривред-
на домаћинства у Овчи и Борчи, 
а у Котежу је погледала излож-
бу ношњи. Владимир Орлић, 
потпредседник Главног одбора 
СНС, разговарао је са омладином 
ОО. Свакодневно се организују 
штандови на више локација, као 
и обиласци наших чланова.

73. вождовац
ДРУЖЕЊЕ НА 
ШТАНДОВИмА
Активисти свих МО разго-

варају са суграђанима, деле 
страначки материјал и оби-
лазе чланство. Председник 
ОО Марко Кулић разгова-
рао је са грађанима сваког 
викенда у просторијама ОО. реља Огњеновић 
обилазио је суграђане на Лекином брду, Чи-
новничкој колонији и Бањици, и донирао, из 

личних средстава, белу технику, огрев, вита-
мине и намирнице. Активисти МО Пиносава 
уручили су суграђанима пакете са намирни-
цама и огрев, обезбеђене из личних средста-

ва. Активисти МО Бели Поток очистили су 
аутобуска стајалишта и уручивали пакете са 
намирницама ромским породицама, купљене 
из личних средстава.

75. гроцКа
СА ПРЕДСЕДНИКОм ВУчИћЕм НА 
САЈмУ ТУРИЗмА

Градска општина Гроцка 
представила се на отварању 44. 
Међународног сајма туризма, а 
штанд је посетио и председник 
Александар Вучић. Винограда-
ри су први пут у новој календар-
ској години, на празник Светог 
Трифуна, ушли у винограде. 
Тим поводом Гроцку је посетио 
градски менаџер Мирослав Чу-
чковић који је, са председником 
Општине драганом Пантелићем 

и чланом Општинског већа Ми-
лошем Јанковићем, посетио 
породицу Живанчевић. Орга-
низовали смо бесплатне школе 
клизања за основце, обезбеди-
ли бесплатне термине за ста-
рије суграђане, организовали 
културне манифестације и дру-
жили се у Калуђерици. Чланови 
ОО организовали су дружење 
са најстаријим суграђанима у 
својим просторијама.

78. СавСКи венац
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

Отворен је први еко-парк на 
Савском венцу. Председник 
Општине Милош Видовић пот-
писао је са суграђанима уговоре 
о суфинансирању замене сто-
ларије. Општина је обезбедила 
бесплатне спортске активности 
за децу са сметњама у развоју 
и ауто-седишта за децу до три 
године. у улицама Милована 
Миловановића и Сарајевској 
засађена су стабла. Завод за 
заштиту радника „Железнице 

Србије“ и дом здравља орга-
низовали су бесплатне прегле-
де за грађане. Чланица Пред-
седништва и председница ОО 
Ирена Вујовић разговарала је 
са грађанима. Чланица ОО Ве-
сна Видовић разговарала је са 
грађанима МО Војвода Мишић. 
Председници савета ОО орга-
низују редовне пријеме грађана. 
Наши функционери и активисти 
сваког викенда одржавају штан-
дове на више локација.

83. Стари град
ПОДЕЛА СТРАНАчКОГ мАТЕРИЈАЛА

Чланови ОО обрадовали су 
породицу шуњевић, са четво-
ро деце, новим компјутером, 
а петочлану породицу Митић 
фрижидером. Техника је обез-
беђена из личних средстава 
активиста. редовно обилазимо 

старије суграђане и помажемо 
им у обављању свакодневних 
активности. Активисти ОО ор-
ганизовали су штанд у Кнез 
Михаиловој улици и суграђа-
нима честитали празник Светог 
Трифуна.

84. чуКарица
АКТИВИСТИ СА СВОЈИм 
КОмШИЈАмА

Активисти МО Кошутњак, 
рушањ, Велика Моштаница, Ос-
тружница и умка разговарали 
су са комшијама на штандови-
ма. Постављен је завршни слој 
асфалта у улици Саве Хаџића у 

рушњу и завршено је уређење 
улице Стевана Стевановића у 
Великој Моштаници. Канцела-
рија за младе организовала је 
бесплатну школу клизања за 
основце на Ади Циганлији.

85. нови београд
АКЦИЈА ОЗЕЛЕЊАВАЊА

у Блоку 63 засађена су стабла 
црног бора, а у Павиљонима озе-
лењене су површине поред пе-
шачких стаза. Највећа акција озе-
лењавања реализована је у Блоку 

44, где је засађено више од стоти-
ну стабала. Активисти ОО делили 
су пакете старијим суграђанима, 
које су сами обезбедили, а у Бло-
ку 30 окречили су графите.

79. зеМун
НОВА АСФАЛТИРАЊА
у току је изградња новог 

гробља у Батајници, коју су 
иницирали ГО Земун и житељи 
Батајнице. у току је и изградња 
улице Нова 47, а радови укљу-
чују и реконструкцију улице пу-
ковника Миленка Павловића. у 
насељу Нови град асфалтиране 

су Херцеговачка и Лешникова 
улица. Активисти ОО обишли су 
социјално угрожене породице и 
уручили им пакете са намирни-
цама и огрев, донације финанси-
ране из властитих извора. Сваког 
викенда, активисти на штандо-
вима разговарају са грађанима.



ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

ПОчетАк РАдОВА НА 
иЗГРАдњи иНдУСтРијСкОГ 

ПАРкА кОМПАНије „ВГП“ 
У дОБАНОВциМА

ОБилАЗАк фАБРичкиХ ПОГОНА У иНЂији

Велики МитиНГ У ВРАњУ, НА кОјеМ је ГОВОРиО 
ПРедСедНик АлекСАНдАР ВУчић, ОкУПиО је 

Више деСетиНА ХиљАдА љУди

ПРедСедНик ВУчић СА ГРАЂАНиМА тОкОМ ПОСете ПчињСкОМ ОкРУГУ


